
International SOS Kazakhstan 
11, LuganskogoStr 
Almaty, Kazakhstan 
Tel: +7(727)2581911 
Fax: +7(727)2581585 
E-mail: alaopsmed@internationalsos.com 
Website: www.internationalsos.com 
 

Dear Applicant! 

We are truly pleased to welcome you to International SOS and really appreciate your choice of our 

company as your healthcare provider.  

Our Almaty clinic has been carrying out medical examinations for USA Visas Applicants since 2004.  

Please review the information which will help you to be examined quickly and efficiently.  

1. Medical examination is scheduled by appointment by: 

 24/7 telephone number +7 727 258 19 11 

 E-mail request by alaopsmed@internationalsos.com 

2. Medical examination takes approximately one hour during business hours (Monday-Friday) from 

09:00to 17:30. Arriving for the medical examination on an empty stomach is not necessary. 

3. Required documents for medical examination:  

 Invitation letter for an interview from the USA Embassy 

 Passport 

 Four identical passport photos measuring  3x4 cm 

 The applicant must provide the following contact information: 

- residence  address ( country, town/village, postal address, street, number of the 

house/,apartment) 

- USA address ( town/village, state, postal address, street, number of the 

house/,apartment) 

- email address 

 

 For applicants under 15 years old, the official conclusion of the Mantoux test taken during 

the current year from community Clinic or school 

 For applicants under 15 years old, information about vaccination (Vaccination Passport  or 

Form №063y)  

 

             Additional documents (recommended): 

 For applicants above 15 years old, information about vaccination (Vaccination Passport  or 

Form №063y) is recommended 
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 For applicants with chronic diseases, a complete medical history ( copies of the medical file 

or any medical reports available) is recommended 

 If you have been tested for HIV before, for whatever reason, bring the last test result with 

you. 

 

 

4. Medical examination includes: 

 Adults (over 15 years) Under 15 years old 

Doctor examination and 
vaccination 

    

Digital Chest X-ray    

Syphilis test    

Paperwork according to the 
requirements  

    

 

The necessity of vaccination during the medical examination depends on: 

• Information regarding previous vaccinations and /or  

•the applicant’s age group 

•visa category (specified in the letter for an interview fromthe U.S. Embassy) 

 

All the necessary vaccines you might need are available in our Clinic. We guarantee our customers the 

quality and regular supply of vaccines. 

5. Medical examination fees (without vaccination): 

a. For adults over 15 years old – 34000 tenge ( USD$ 125 as per the 15.09.2015 National bank 

of Kazakhstan rate) 

b. For individuals under 15 years old – 22900 tenge ( USD$84 as per the 15.09.2015 National 

bank of Kazakhstan rate) 

 

You can pay by cash in KZT, credit or debit card. 

6. Medical examination results and documentation are ready during: 

 one day – for individuals under 15 years old and adults who had an examination before 

13h00 

 two days – for individuals who had medical examination in the afternoon 

 

Medical examination results and documentation can be picked-up at a time convenient for you -we are 

open 24/7/365. We are located 15 min by walking from the General Consular of USA. 



Our address: 11, Luganskogo Str., Almaty 050051, Republic of Kazakhstan. 

 



 

International SOS Kazakhstan 
ул. Луганского,11 
Алматы, Казахстан 
тел: +7(727)2581911 
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Уважаемый Заявитель! 

Добро пожаловать в международную клинику International SOS в г. Алматы!  

Наша клиника проводит медицинское обследование для заявителей на визу США с 2004 года.  

Просим Вас ознакомиться с информацией, которая поможет вам быстро и качественно пройти 

медицинское обследование. 

1. Медицинское обследование проводится по предварительной записи по: 

 круглосуточному телефону +7 (727) 2581911 

 электронной заявке на электронный адрес alaopsmed@internationalsos.com 

 

2. Медицинское обследование приблизительно занимает около одного часа и  проводится в 

рабочие дни (понедельник-пятница) с 09:00 по 17:30. Приходить на обследование на 

голодный желудок нет необходимости.  

 

3. Для прохождения медицинского обследования при себе необходимо обязательно иметь: 

 письмо приглашение на интервью от посольства США 

 заграничный паспорт 

 четыре одинаковые фотографии 3Х4 см 

 в письменном виде: 

 адрес проживания (страна, город, почтовый индекс, улица, дом квартира) 

 адрес предполагаемого проживания в США (страна, город, почтовый 

индекс, улица, дом квартира) 

 адрес электронной почты заявителя. 

 для лиц  до 15 лет, официальное заключение результата  теста Манту с поликлиники 

по месту жительства или школы, проведенный в течение текущего года; результаты 

теста Манту прошлых лет 

 для лиц  до 15 лет, информацию о профилактических прививках прошлых лет (форма 

№063у или прививочный паспорт) 

 

 

-дополнительно (желательно) иметь: 

 информацию о профилактических прививках прошлых лет (форма №063у или 

прививочный паспорт) 
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 для лиц с хроническими заболеваниями внутренних органов,  медицинские записи 

прошлых лет (медицинская карта амбулаторного больного, выписки из истории 

болезни) 

  для лиц,  по какой-либо причине ранее обследованных на ВИЧ, требуется знать месяц 

и год сдачи теста 

 

4. Медицинское обследование включает: 

 для лиц старше 15 лет для лиц до 15 лет 

осмотр врача и вакцинацию 
 

  

 цифровую рентгенографию 
органов грудной клетки 

 

  

анализ  на сифилис 
 

  

оформление  пакета 
требуемых документов 

 

  

Вопрос  о необходимости вакцинации в момент  прохождения медицинского обследования 

решается врачом на основании: 

 данных о ранее полученных профилактических прививках и/или (если информация 

не предоставлена) 

 возрастной группы заявителя 

 категории визы (указанной в письме на интервью от посольства США) 

По Вашему желанию, все вакцины, которые требуются, Вы можете получить у нас. Мы 

гарантируем своим клиентам качество вакцин и  регулярные поставки.  

Стоимость медицинского обследования  без вакцинации составляет: 

 для лиц старше 15 лет -   34000 тенге (125 долларов США на 15.09.2015 согласно  курсу 

Нац. банка Казахстана) 

 для лиц до 15 лет – 22900 тенге (84 долларов США на 15.09.2015 согласно  курсу Нац. 

банка Казахстана) 

 

Оплата производится в тенге по курсу Национального Банка РК наличными или через терминал  

кредитной картой. 

5. Результаты медицинского обследования и пакет документов  предоставляются в течение: 

 одного дня – для лиц до 15 лет  и  для лиц, прошедших медицинское обследование в 

первой половине  рабочего дня  

 двух дней – для лиц прошедших медицинское обследование во второй половине 

рабочего дня  

Результаты медицинского обследования и пакет документов  Вы можете получить в любое 

удобное для Вас время – мы работаем без выходных, 24 часа в сутки. Забрать документы Вы 

можете  также непосредственно перед интервью в косульстве США.  Мы находимся в 15 минутах 

ходьбы от Генерального Консульства США.  



Мы ждем Вас по адресу: г. Алматы, ул.  Луганского 11. Клиника находится  в центре Алматы, на 

пересечении  улиц  Луганского и Сатпаева.  
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